
Z Á P I S
zo štrnásteho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Korytárkach, konaného dňa 

16. 12. 2013

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny

Návrh programu:   1.  Otvorenie zasadnutia
                                 2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
                                 3.  Voľba návrhovej komisie

4.  Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia
                                 5.  Schválenie ceny stočného na rok 2014
                                 6.  Schválenie platnosti VZN č. 2/2012 o miestnych daniach a miestnom
                                      poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na rok 2014
                                 7.  Rozpočtové opatrenie č. 1/2013 – úprava rozpočtu obce pre rok 2013
                                 8.  Schválenie rozpočtu obce na rok 2014 a rozpočtov na roky 2015 a 2016
                                 9.  Rôzne
                               10.  Diskusia
                               11.  Návrh uznesenia
                               12.  Záver
                               
K bodu 1.:
Štrnáste zasadnutie OZ zahájil starosta obce p. Mgr. Ľubomír Straka – o 16.10 hod., ktorý hneď v 
úvode privítal  prítomných  členov OZ. Skonštatoval, že je prítomných 6 poslancov. Ospravedlnil sa 
poslanec Bc. Roman Malatinec.

K bodu 2.:
Za zapisovateľa na dnešné zasadnutie bola určená p. Anna Malatincová, pracovníčka OcÚ a za 
overovateľov zápisnice: Anna Lapínová, Milan Vilhanček.

K bodu 3.:
Starosta obce predložil návrh na voľbu členov návrhovej  komisie: Mgr.  Jaroslav Straka, Dušan 
Mitter.  Predložený návrh bol pomerom hlasov 6-0-0  schválený.
Hlasovanie: za – 6 (Š. Bariak, P. Ďaloga, D. Mitter, A. Lapínová, Mgr. J. Straka, M. Vilhanček)
                    proti – 0
                    zdržal sa hlasovania - 0 
Oboznámil  s  programom  rokovania  dnešného  zasadnutia.  Tento  bol  pomerom  hlasov  6-0-0 
schválený.
Hlasovanie: za – 6 (Š. Bariak, P. Ďaloga, D. Mitter, A. Lapínová, Mgr. J. Straka, M. Vilhanček)
                    proti – 0
                    zdržal sa hlasovania - 0 

K bodu 4.:  
Kontrolu plnenia uznesenia z predchádzajúcich zasadnutí OZ ústnou formou vykonal starosta obce. 
Skonštatoval, že uznesenie je splnené.

K bodu 5.: 
Starosta obce uviedol,  že Korytárky  sú jediná obec v  Mikroregióne Podpoľanie bez verejného 
vodovodu. Z uvedeného dôvodu sa neschvaľuje vodné, ale len stočné. Je to údaj, ktorý je potrebný 
pre  Úrad  pre  reguláciu  sieťových  odvetví  v  Bratislave.  Stočné  (poplatok  za  kanalizáciu)  bol 
schválený na 20. zsadnutí OZ dňa 16. 12. 2009 a platí od r. 2010. Nakoľko nebol žiadny návrh na 
jeho zmenu, zostáva toto uznesenie v platnosti aj naďalej (fyzické osoby:  3,00 €/rok; právnické 
osoby, podnikatelia: 65,00 €/rok).
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K bodu 6.: 
Starosta odovzdal slovo p. Malatincovej, ktorá prítomných informovala o platnom VZN č. 2/2012 o 
miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. Návrh na 
jeho zmenu nebol žiadny.
V  súvislosti  s  dokončením  zberného  dvora,  starosta  obce  predpokladá  úsporu  na  nákladoch, 
spojených s likvikáciou odpadu.  Čo sa týka dane z nehnuteľnosti,  obec má VZN v intenciách 
zákona.  Výnosy  z  miestnych  daní  a  poplatkov,  hlavne z  poplatku  za  komunálny  odpad, 
nepokrývajú celkové náklady obce, tzn. že obec ich musí dotovať.  Opätovne však poukázal  na 
zberný dvor, ktorý bude od budúceho roka v plnej prevádzke a očakáva zníženie nákladov. Okrem 
iného informoval aj o kontrole, ktorá bola zameraná na divoké skládky. Pri kontrole boli zistené 
dve malé skládky, ktoré boli okamžite zlikvidované.
K problematike likvidácie odpadu sa vyjadril  aj poslanec Milan Vilhanček. Ako príklad uviedol 
obec Ždiar, kde funguje žetónový systém. Podľa jeho názoru však toto nie je možné zrealizovať v 
našej  obci,  pokiaľ  fungujú  veľkoobjemové  kontajnery  –  KUKA  nádoby  by  sa  nevyvážali  a 
kontajnery by boli plné.
Poslanec Štefan Bariak uviedol, že problémom pri odpadoch bolo aj to, že naše kontajnery zapĺňali 
svojim odpadom aj občania Hriňovej.
Starosta obce sa ďalej zameral na zber plastov. Predpokladal, že po skončení leta bude badateľný 
úbytok plastov. Opak je však pravdou – plastov je stále veľa. Ich zber si obec od jesene zabezpečuje 
sama.  Okrem  plastov  sa  zbiera  ešte  sklo.  Od budúceho  roka  to  budú aj  kovy.  Vyseparované 
komodity  od  nás  ďalej  odoberajú  Technické  služby  mesta  Detva.  Ako  protihodnotu  za  tieto 
komodity obec dostáva plastové vrecia na ďalší zber. Zberný dvor bude od r. 2014 otvorený každú 
tretiu  sobotu  v  mesiaci  na  4  hodiny  za  prítomnosti  správcu  zberného  dvora.  Občania  budú 
informovaní na lístkoch s harmonogramom vývozu odpadov v r. 2014. 
Po tejto diskusii k danej problematike, požiadal starosta obce o hlasovanie, aby VZN č. 2/2012 o 
miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady platilo v 
nezmenenej podobe aj pre rok 2014.
OZ platnosť VZN č. č. 2/2012 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a 
drobné stavebné odpady pre rok 2014 pomerom hlasov 6-0-0 schválilo. 
Hlasovanie: za – 6 (Š. Bariak, P. Ďaloga, D. Mitter, A. Lapínová, Mgr. J. Straka, M. Vilhanček)
                    proti – 0
                    zdržal sa hlasovania - 0 

K bodu 7.: 
V tomto bode programu sa členovia OZ zaoberali návrhom úpravy rozpočtu obce Korytárky na rok 
2013.
Hospodárka obce p. Anna Malatincová prítomných oboznámila s návrhom úpravy rozpočtu obce na 
rok 2013. Návrh rozpočtu bol v zákonom stanovenej lehote zverejnený a tvorí prílohu tohto zápisu. 
Bolo  skonštatované,  že  úpravený  rozpočet  je  zostavený  ako  vyrovnaný.  Bežný  rozpočet  je 
navrhovaný ako prebytkový. Tento prebytok je však potrebný na financovanie bežných výdavkov v 
ZŠ s MŠ. 
Návrh  úpravy  rozpočtu  obce  na  rok  2013 bol  ako  pracovný  materiál  doručený  aj  poslancom. 
Poslankyňa  Anna  Lapínová  sa  zaujímala  o  financovanie  centier voľného  času.  Jej  otázku 
zodpovedala p. Malatincová.
Ďalšie otázky k pripravenému návrhu úpravy rozpočtu na rok 2013 neboli a preto sa pristúpilo k 
jeho schváleniu.
Rozpočtové opatrenie č. 1/2013 bolo pomerom hlasov 5-0-0 schválené.
Hlasovanie: za – 5 (P. Ďaloga, D. Mitter, A. Lapínová, Mgr. J. Straka, M. Vilhanček)
                    proti – 0
                    zdržal sa hlasovania - 0 
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V čase hlasovania  nebol  prítomný poslanec Štefan  Bariak,  a preto  o  rozpočtovom opatrení  č. 
1/2013 nehlasoval.
Podľa vývoja a plnenia rozpočtu obecné zastupiteľstvo schválilo čepranie rezervného fondu v r. 
2013 maximálne vo výške výdavkov kapitálového rozpočtu a výdavkových finančných operácií 
(vlastné zdroje).
Hlasovanie: za – 6 (Š. Bariak, P. Ďaloga, D. Mitter, A. Lapínová, Mgr. J. Straka, M. Vilhanček)
                    proti – 0
                    zdržal sa hlasovania - 0 

K bodu 8.: 
Pred prerokovaním návrhu rozpočtu na rok 2014 s výhľadom na roky 2015 – 2016 boli členovia OZ 
oboznámení so schválenou novelou zákona č. 583/2004 - §4 ods. 5. :
(5) Rozpočet obce obsahuje aj zámery a ciele, ktoré bude obec realizovať z výdavkov rozpočtu 
obce (ďalej len "program obce"), "to neplatí, ak obecné zastupiteľstvo obce s počtom obyvateľov do 
2000 rozhodne o neuplatňovaní programu obce."  Rozpočet vyššieho územného celku obsahuje aj 
zámery a ciele, ktoré bude vyšší územný celok realizovať z výdavkov rozpočtu vyššieho územného 
celku (ďalej len "program vyššieho územného celku").
Obecné zastupiteľstvo pomerom hlasov 6-0-0 schválilo zostavenie a predkladanie rozpočtu obce od 
r. 2014 bez programovej štruktúry.
Hlasovanie: za – 6 (Š. Bariak, P. Ďaloga, D. Mitter, A. Lapínová, Mgr. J. Straka, M. Vilhanček)
                    proti – 0
                    zdržal sa hlasovania - 0 

Následne sa členovia OZ venovali návrhu rozpočtu obce Korytárky na rok 2014 s výhľadom na 
roky 2015 – 2016.
Hospodárka obce p. Anna Malatincová prítomných oboznámila s návrhom rozpočtu obce na rok 
2014. Návrh rozpočtu bol v zákonom stanovenej lehote zverejnený a tvorí prílohu tohto zápisu. 
Bolo skonštatované, že rozpočet je zostavený ako prebytkový s prebytkom  kapitálového rozpočtu. 
Prebytok kapitálového rozpočtu je z dôvodu plánovaných príjmov za zrealizovanie investičných 
projektov (zateplenie SD, riešenie separovaného zberu).  Bežný rozpočet je navrhovaný tiež ako 
prebytkový. Tento prebytok je však potrebný na financovanie bežných výdavkov v ZŠ s MŠ. 
Po oboznámení sa s návrhom rozpočtu hlavný kontrolór obce Ing. Ivan Sivok predniesol stanovisko 
hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce na roky 2014 až 2016. Ako vyplynulo z jeho 
stanoviska doporučil rozpočet obce Korytárky na rok 2014 schváliť a rozpočty na roky 2015-2016 
zobrať na vedomie.
Z radov občanov sa o slovo prihlásil p. Mikuláš Paľko, č. 37, ktorý sa zaujímal, či sa v pripravenom 
rozpočte uvažuje aj s príspevkom pre činnosť ZO Jednoty dôchodcov v Korytárkach ako aj ZO 
SZPB. Starosta odpovedal, že áno. Je však, aby si podali písomné žiadosti.
K  predloženému návrhu  rozpočtu  na rok  2014 s  výhľadom na roky  2015-2016 neboli  žiadne 
pripomienky a otázky a preto sa pristúpilo k hlasovaniu.
Rozpočet obce na rok 2014 bol pomerom hlasov 6-0-0schválený.
Hlasovanie: za – 6 (Š. Bariak, P. Ďaloga, D. Mitter, A. Lapínová, Mgr. J. Straka, M. Vilhanček)
                    proti – 0
                    zdržal sa hlasovania - 0 
Rozpočet obce na roky 2015-2016 obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie.

K bodu 9.: 
Hlavný kontrolór obce Ing. Ivan Sivok prítomným členom OZ predložil plán kontrolnej činnosti na 
I. polrok 2014. Predložený návrh obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie.
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K bodu 10.: 
V rámci diskusie starosta obce informoval prítomných s výsledkami vládneho auditu za roky 2010 
– 2012, ktorý vykonala v obci Správa finančnej kontroly Zvolen v období od 22. 11. 2013 do 05. 
12. 2013. Ako vyplynulo z výsledkov vládneho auditu zistené nedostatky boli: Neoverenie každej 
finančnej  operácie  predbežnou finančnou  kontrolou,  čo  sa kvalifikuje  ako  nedostatok  finančne 
nevyčíslený.
Zameral sa tiež na projekt "Riešenie separovaného zberu v obci Korytárky". Ako uviedol starosta 
obce,  projekt  je  tesne  pred  ukončením.  Akurát  dnes  sa  uhrádzala  stavba.  Zostáva  na 
prefinancovanie externý management a potom záverečné vyúčtovanie a žiadosť o platbu.
Poslankyňa Anna Lapínová sa opýtala na zámer vybudovanie betonárky v obci. Je to ešte reálne 
alebo nie? Starosta obce uviedol, že tento zámer zrejme reálny nebude, skôr sa ako reálne javí 
obaľovačka živičných zmesí.
Poslanec  Milan  Vilhanček  adresoval  starostovi  obce  otázku,  prečo  obec  vrátila  finančné 
prostriedky, ktoré mala dostať v rámci výzvy 3.4.2. Starosta obce uviedol, že obec neprišla o žiadne 
finančné prostriedky. Projekt je financovaný v rámci programu LEADER a je presunutý na nové 
programovacie obdobie r. 2014-2020.
Starosta obce tiež informoval o povinnosti zamestnávať od r. 2014 občanov v hmotnej núdzi, ktorí 
by mali v obci odpracovať 35 hodín mesačne. Je to nepredstaviteľné, uvidí sa, čo prinesie realita.
Diskusia bola ukončená.

K bodu 11.: 
Návrh uznesenia prečítal člen návrhovej komisie p. Mgr.  Jaroslav Straka. Predložený návrh bol 
pomerom hlasov 6-0-0 schválený.
Hlasovanie: za – 6 (Š. Bariak, P. Ďaloga, D. Mitter, A. Lapínová, Mgr. J. Straka, M. Vilhanček)
                    proti – 0
                    zdržal sa hlasovania - 0 

K bodu 12.:
Štrnáste zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Korytárkach ukončil starosta obce Mgr. Ľubomír 
Straka  o  17.15  hod.  Poďakoval  prítomným  za  účasť  a  celoročnú  spoluprácu.  Zároveň  zaželal 
požehnané vianočné sviatky a nadchádzajúci nový rok.

V Korytárkach, 16. decembra 2013

Zapísala: Anna Malatincová

Mgr. Ľubomír Straka
starosta obce

Overovatelia zápisnice:  Anna Lapínová
  Milan Vilhanček



U Z N E S E N I E   
zo štrnásteho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Korytárkach, 

ktoré sa konalo dňa 16. 12. 2013

OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO V KORYTÁRKACH

A.   b e r i e   n a   v e d o m i e
1.    Kontrolu plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia.
2.   Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu na rok 2014 s výhľadom na roky 

2015 – 2016
3.    Návrh rozpočtu obce na roky 2015 – 2016
4.    Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2014

B.   s c h v a ľ u j e
1.  Program na 14. zasadnutie obecného zastupiteľstva.
2.  Platnosť VZN č. 2/2012 o  miestnych daniach a miestnom poplatku za    komunálne odpady

            a drobné stavebné odpady pre rok 2014
3.  Rozpočtové opatrenie č. 1/2013 – úpravu rozpočtu obce pre rok 2013.
4.  Zostavenie a predkladanie rozpočtu obce od r. 2014 bez programovej štruktúry.
5.  Rozpočet obce na rok 2014
6.  Čerpanie rezervného fondu v r. 2013 maximálne vo výške výdavkov kapitálového rozpočtu 

a výdavkových finančných operácií (vlastné zdroje)

V Korytárkach,  16. decembra 2013

Mgr. Ľubomír Straka
starosta obce

Návrhová komisia: Mgr. Jaroslav Straka
                                Dušan Mitter


